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Spørgsmål nr. S 1141 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Social- og boligministeren 

Dato: 8. august 2024 

Stillet af: Karina Adsbøl (DD)  

Hvad er ministerens holdning til indlægget »Bisidder og sagsbehandler undre 

sig: Hvorfor er 7/7 ordninger så sjældne i familieretshuset?« bragt i 

Berlingske den 6. august 2024?  

(Spm. nr. S 1141). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt

Socialudvalget 2023-24


